



Brittany Florjancic

PROJECT COORDINATOR, NEW BRUNSWICK YOUTH IN CARE NETWORK (NBYICN), PARTNERS FOR YOUTH INC.

Brittany Florjancic is the Project Coordinator for the New Brunswick Youth in Care Network (NBYICN) at Partners for Youth Inc., a community-based organization that engages youth who are facing challenges in their lives and assists them in becoming capable, connected, and contributing members of their communities. In her role with the NBYICN, Brittany coordinates programs and initiatives that support Anglophone youth in care and promote experiential learning in safe, supporting and rewarding environments.

In her ally role on the National Council of Youth in Care Advocates (NCYICA), Brittany is motivated to work alongside passionate and powerful advocates who want to do more for young people involved in the child protection system.


"Seeing young people overcome challenges is truly remarkable. Seeing their laughter and light reminds me of why I fight for change, and why I try to show up the best I can for them."

Outside of work, Brittany enjoys canoeing, swimming, knitting, and reading.



Brittany Florjancic

CORDONNATRICE DE PROJET, RÉSEAU DES JEUNES PRIS EN CHARGE
DU NOUVEAU-BRUNSWICK (RJPCNB), ALLIANCE PRO-JEUNESSE INC.

Brittany Florjancic est coordonnatrice de projet pour le Réseau des jeunes pris en charge du Nouveau-Brunswick (RJPCNB) chez Alliance pro-jeunesse inc., un organisme communautaire qui mobilise les jeunes confrontés à des difficultés et les aide à devenir des membres compétents, connectés et actifs au sein de leur communauté. Dans son rôle avec le RJPCNB, Brittany coordonne des programmes et des initiatives qui soutiennent les jeunes pris en charge anglophones, et promeuvent l'apprentissage par l'expérience dans des environnements sûrs, stimulants et gratifiants.

Dans son rôle d'alliée au sein du Conseil national des défenseurs des jeunes pris en charge (CNDJPEC), Brittany est motivée à l'idée de travailler aux côtés de défenseurs passionnés et influents qui souhaitent faire davantage pour les jeunes impliqués dans le système de protection de l'enfance.

“Voir des jeunes surmonter les difficultés est vraiment remarquable. Leurs rires et leur joie de vivre me rappellent pourquoi je me bats pour le changement et pourquoi je m'efforce d'être présente pour eux. ”

En dehors du travail, Brittany aime faire du canoë, nager, tricoter et lire.